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Záznam 

zo “ Stretnutia s občanmi” mestskej časti Javorinka 
zo dňa 14.11.2024  

 

Prítomní: v zmysle prezenčnej listiny  

 

“ Stretnutie s občanmi” otvoril primátor mesta Mgr. Kolek, ktorý objasnil dôvody zvolania 

stretnutia. Mesto pravidelne pred každým riadnym MsZ organizuje “ Stretnutie s občanmi”, ale 

nie každý sa ich vie zúčastniť, preto mesto doplnilo aj mestské časti. 

- Oboznámil prítomných občanov s aktuálnymi informáciami mesta, príprave rozpočtu 

na rok 2025. 

- Vzhľadom na aktuálnu situáciu ako aj konsolidačné opatrenia Vlády SR sa v roku 2025 

budú realizovať len nevyhnutné investičné aktivity, resp. tie, ktoré si vyžaduje havarijný 

stav. 

- Poznamenal, že sa podarilo MsÚ zvýšiť počet poplatníkov daní a poplatkov za TKO. 

Zároveň poznamenal, že na rozdiel od iných miest sa nebude musieť pristúpiť k zmene 

poplatkov plošne, maximálne sa budú vykonávať určité úpravy poplatkov /vekové 

kategórie /. 

- Zdôraznil, že výber financií z daní za rozvoj bude investovaný v danom katastri 

- Informoval o záveroch z porady so zástupcami Výborov mestských častí, ktoré sa 

uskutočnilo dňa 30. 10. 2024. 

 

Pripomienky, podnety zo strany občanov:   

 

 občan 

- Upozornila na potrebu opravy cesty III. triedy ako aj na pretrvávajúci stav prejazdu 

veľkého počtu áut z okolitých obcí Čierny Brod, Čierna Voda, Košúty, Matúškovo. 

Požiadala by o zvolanie rokovania na úrovni primátora s dotknutými obcami za účelom 

zvýšenia intervencie na opravu komunikácie. 

 

Mgr. Kolek – primátor  

- Budeme sa uvedeným podnetom zaoberať. 

E. Vašáková – predsedníčka VMČ Javorinka 

- Tlmočí požiadavku neprítomných občanov – požiadavka na prehodnotenie poplatku za 

prenájom denného centra, bol rapídne pri poslednom schvaľovaní zásad navýšený na 

150 EUR/24 hod. Denné centrum bolo v minulosti rekonštruované a udržiavané 

obyvateľmi mestskej časti, aktívne sa vždy podieľali na uvedených prácach, malo by to 

byť premietnuté do poplatku. Občania mestskej časti využívali doteraz priestory na 

súkromné účely, oslavy. Žiadali by o úľavu. 

Mgr. Kolek – primátor  

- Zníženie poplatku nie je možné poskytnúť pri súkromných akciách, platia schválené 

zásady, bol by to precedens. Pri podujatiach organizovaných v súčinnosti s mestom a 

pri všeobecnom záujme môže udeliť úľavu. Pre podujatia, ktoré organizuje Výbor 

mestskej časti je prenájom priestorov bezplatný. 
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Ing. Poľakovský – prednosta úradu 

- Poplatok za prenájom bol tvorený určitým konsenzom. Stále je ten poplatok nižší ako 

by boli náklady obyvateľov v prípade prenájmu a využitia služieb reštaurácie. 

občan 

- Má otázku či musí byť suma prenájmu pri všetkých denných centrách paušálne 

rovnaká? 

PhDr. Vajdová – poslankyňa 

- Odporúča, aby sa riešilo prehodnotenie poplatku prenájmu denných centier ako aj ich 

pripomienkovanie pri najbližšej úprave zásad o hospodárení a nakladaní s majetkom 

mesta. 

Ing. Zeleňák – občan 

- Spýtal sa kto momentálne robí zmluvy o prenájme budovy. Bývalo zvykom, že na každý 

prenájom sa žiadal súhlas výboru dotknutej mestskej časti. 

- Spýtal sa na informáciu, ktorou disponuje, že mesto plánuje predať budovu denného 

centra, či je to pravda. 

Mgr. Kolek – primátor  

- V žiadnom prípade sa uvedená informácia nezakladá na pravde. Naopak mesto má 

záujem ešte rozšíriť počet denných center aj na Kolónii, nevidí dôvod predaja budovy. 

Nevie kto takéto informácie šíri. Čo sa týka zmlúv pripravuje ich oddelenie správy 

majetku a budú upozornení na skutočnosť vyžiadať si stanovisko výboru mestskej časti 

ku každému prenájmu budovy. 

Džodla - občan 

- Nemôže sa stať, že mesto budovu denného centra odpredá v rámci potreby finančných 

prostriedkov ako prebytočný majetok? 

Mgr. Kolek – primátor 

- Mesto má zoznam prebytočného majetku aj ho neustále ponúka na predaj, ale denné 

centrá tam nie sú zahrnuté. Zároveň odporúča Výboru mestskej časti pripraviť si návrhy  

a argumenty k prenájmu budovy a výške prenájmu denného centra. 

 

Ing. Poľakovský – prednosta úradu 

- Upriamil pozornosť občanov na skutočnosť, že platí, že v prípade odpredaja je zo 

zákona povinnosť schváliť predaj v dvoch fázach, prvá schválenie zámeru, druhá 

schválenie prevodu a vždy sa žiada stanovisko výboru mestskej časti. 

E. Vašáková – predsedníčka VMČ Javorinka 

- Musí potvrdiť, že vždy ku každému zámeru, ktorý sa má v mestskej časti realizovať 

bolo v minulosti a aj je zvolané stretnutie občanov. 

občan 

- K zámeru vybudovať športovú akadémiu by odporúčal riešiť takéto aktivity mimo obce, 

nakoľko to bude vyvolávať hluk. 
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E. Vašáková – predsedníčka VMČ Javorinka 

- Vybudovanie športovej akadémie je len zámer, predbežne odsúhlasený, neznamená to, 

že už aj bude výstavba. 

Ing. Zeleňák – občan 

- Na jeho vybudovanie aktuálne chýbajú financie. 

- Požiadal o umiestnenie fyzickej informačnej tabule v mestskej časti 

Mgr. Kilácskóová – hovorca mesta 

- V spolupráci s projektovou manažérkou preverí možnosť zabezpečiť elektronickú 

tabuľu cez mimorozpočtové zdroje, respektívne premiestnením informačnej tabule, 

ktorá sa nachádza pred budovou MsKS Galanta, nakoľko kvôli ukončeniu projektu tam 

už nemusí byť. 

občan 

- Požiadal by o osadenie tabule „ Zóna 30“ 

E. Vašáková – predsedníčka VMČ Javorinka 

- Upozorňuje na skutočnosť, že pri vyznačení “ zóny 30” nebude môcť žiadne vozidlo 

stáť na komunikácii.  

Mgr. Kolek – primátor  

- Odporúča, aby si Výbor mestskej časti prešiel s občanmi túto požiadavku. 

občan 

- Plánuje sa dobudovanie cyklotrasy až na Kaskády? 

Mgr. Kolek – primátor  

- Prítomných občanov informoval aj o zámere výkupu pozemkov kvôli dobudovaniu 

cyklotrasy až na Kaskády. Situácia je taká, že v katastri Galanty boli vlastníci pozemkov 

cez ktoré má cyklotrasa prechádzať oslovení s požiadavkou o súhlas, výsledok nikto 

nesúhlasí, zatiaľ čo v obci Kajal súhlasili všetci. 

občan 

- Žiada, aby boli obchodné reťazce v Galante vyzvané k pravidelnému upratovaniu v 

priestore odkladania nákupných vozíkov. 

Úlohy vyplývajúce zo zasadnutia 

 

1. Vyvolať rokovanie na úrovni primátora mesta a starostov z dotknutých miest vo 

veci iniciovania opravy štátnej cesty III. triedy v správe TTSK medzi Javorinkou a 

Matúškovom 

Z: primátor mesta 

T: jar 2025 

 

2. V otázke prenájmu budovy denného centra vždy žiadať stanovisko Výboru mestskej 

časti. Prenájom povoliť jedine so súhlasom výboru 

Z: Ing. Nagyová  

T: stály 
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3. Preveriť v súčinnosti s Výborom mestskej časti Javorinka možnosť potreby a 

umiestnenia informačnej tabule  

Z: Ing. Nagyová, E. Vašáková 

T: jar 2025 

 

4. Osloviť obchodné reťazce na území mesta s požiadavkou pravidelného upratovania 

priestoru slúžiaceho na odkladanie nákupných vozíkov. 

Z: Mgr. Morovičová 

T: december 2024 

 

 

Zapísala: Mgr. Morovičová 


